
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 24. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 144
Den daværende forsvarsminister skriver i svaret på § 20 spm. S1391 fra fol-
ketingsåret 2012-13, at "[d]et fremgår samtidig af forsvarschefens militærfagli-
ge indstilling, at "der knytter sig en vis usikkerhed til beregningerne", ligesom
det fremgår at "[d]et indgår i vurderingen, hvorvidt de beskrevne provenuer
kan realiseres" ." På baggrund af dette citat bedes ministeren redegøre for,
om det er ministerens opfattelse, at der stadig er stor usikkerhed knyttet til be-
regningerne og om forsvarsministeren mener, at et salg af Sønderborg Kaser-
ne er realistisk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ellen
Trane Nørby (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. februar 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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